
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVII/2021 

XXXVII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 16 grudnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2021 o godz. 17:10, a zakończono o godz. 18:47 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

XXXVII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Frédéric 

Coppin, poinformował, że sesja jest zamknięta, przypomniał o obowiązku używania 

maseczek podczas sesji i o oznaczonych miejscach, a także o konieczności respektowania 

innych przepisów związanych z pandemią. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. Następnie przywitał wszystkich obecnych  

oraz oglądających obrady. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę. 



Burmistrz Andrzej Wesołowski złożył wniosek o zmianę porządku obrad i wniesienie pod  obrady 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z końcem 2021 roku. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o zmianę porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z końcem 2021 

roku.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady odczytał zmieniony porządek obrad, po czym zarządził głosowanie  

w sprawie jego zatwierdzenia. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 listopada 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 listopada 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 

2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji, a wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Tułowice na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Barbara Saga omówiła projekt uchwały, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Gminy Tułowice na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Tułowice na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Barbara Saga omówiła projekt uchwały i oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 



Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Tułowice na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społeczne  omówiła projekt uchwały i oddał głos 

Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, 



Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy 

Tułowice na lata 2021 – 2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji Pani 

Kinga Chodorowska omówiła projekt uchwały, następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy 

Tułowice na lata 2021 – 2024. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że skargę badała Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i oddał głos jej Przewodniczącemu. 

Jan Bojkowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, o posiedzeniu 

Komisji w dniu 13 grudnia, uznaniu skargi za bezzasadną i przedstawieniu Radzie Uchwały wraz 

z uzasadnieniem.  

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, 

Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Bielecki 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że uzasadnienie do procedowanej 

uchwały jest takie same jak do poprzedniej, wobec czego poprosił Wiceprzewodniczącego  

o odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Bielecki 

 

 



NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Skarbnik podczas posiedzenia 

Komisji przedstawiła te zmiany, a wobec braku pytań  poprosił Wiceprzewodniczącego  

o odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że również projekt tej uchwały 

Skarbnik przedstawiła podczas posiedzenia Komisji i wobec braku pytań  poprosił 

Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Tułowice na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że projekt uchwały był 

analizowany kilka razy podczas komisji oraz „Burzy mózgów”, zachęcił do zadawania pytań.  

Brak chętnych do zabrania głosu.  

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Tułowice na 2022 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Tułowice na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta i podziękował za 

uchwalenie budżetu na 2022 rok. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski podziękował Radzie oraz służbom za wkład pracy dodając, że 

jest to budżet trudny i rekordowy, ponieważ na inwestycje przeznaczona jest kwota dwukrotnie 

większa w stosunku do poprzednich lat. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na 2022 rok 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że projekt uchwały był omawiany 

podczas komisji.  

Brak chętnych do zabrania głosu.  

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozy finansowej na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z końcem 2021 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że również projekt tej uchwały 

Skarbnik przedstawiła podczas posiedzenia Komisji i wobec braku pytań oddał głos 

Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały dodając, że są to 

wydatki związane z budową sieci kanalizacyjnej w Szydłowie. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosek o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z końcem 2021 

roku.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o zakupie nowego traktora dla Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, spotkaniu z kierownikami jednostek w sprawie obchodów 30-lecia 

powstania Gminy Tułowice jednocześnie poprosił o zaproszenie Dyrektor Ośrodka Kultury na 

następną komisję i sesję, aby przekazała informacje o budżecie Powiatu dotyczące środków dla  

Gminy Tułowice.   

Poinformował o spotkaniu z właścicielami działki przy wjeździe do miasta, na której posadowiony 

został napis świetlny. Wspomniał o staraniach o przydział wozu strażackiego dla OSP Tułowice 

oraz spotkaniu z przedstawicielami Firmy Tauron w sprawie wymiany oświetlenia na LED oraz 

zegarów sterujących oświetleniem w całej Gminie. Wspomniał o Walnym Zgromadzeniu 

Aglomeracji Opolskiej oraz o cyklicznych spotkaniach z Przewodniczącym  

i Wiceprzewodniczącym Rady. 

Burmistrz poinformował o desygnowaniu środków z Lokalnej Grupy Rybackiej Opolszczyzna  

i rozważaniach o przeznaczeniu ich na pomost pływający na stawie Hutnik, nawiązał do projektu 

przebudowy terenu przy stawie. 

Powiedział o zaawansowaniu prac dotyczących sprzedaży mienia po firmie, która jest dłużnikiem 

Gminy i szansie na odzyskanie zaległych środków. 

Wspomniał o pracach nad wydaniem książki na temat historii Unii Tułowice. 

 

17. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij stwierdził, że nie było wielu istotnych spraw i o sprawach 

przedstawionych przez Burmistrza Rada była na bieżąco informowana.  

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin dodał, iż reprezentował Burmistrza i Radę na spotkaniu 

dotyczącym rozliczenia projektu adaptacji terenu obok stawu w Skarbiszowicach 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że nie wpłynęły nowe wnioski, a na wszystkie 

poprzednie odpowiedzi zostały udzielone. 

 

19. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 15 grudnia został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poinformował o piśmie od Komendanta 



Wojewódzkiego Straży Pożarnej w Opolu w sprawie wozu pożarniczego dla OSP Tułowice  

i odczytał jego treść. 

20. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 15 grudnia został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr pytań, brak nowych pytań. 

 

21. Wolne wnioski. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka złożyła wniosek o zakup defibrylatora aed ogólnodostępnego dla 

mieszkańców, które zawisło by na budynku użyteczności publicznej lub OSP. 

 

Radny Michał Luty przychylił się do wniosku Radnej Zawadzkiej i dodał, iż takie urządzenie jest 

w wyposażeniu wozu bojowego. Poinformował o pojawieniu się możliwości otrzymania 

dofinansowania nauki pływania dla uczniów szkoły podstawowej w klasach I – III, przy 

niewielkim udziale Gminy. 

 

Radny Krzysztof Mróz w nawiązaniu do słów Burmistrza „ jesteśmy tu po to aby w Tułowicach 

żyło się lepiej” zaznaczył, że jesteśmy tu po to, aby w Gminie Tułowice żyło się lepiej. 

 

22. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący poprosił Przewodniczących Komisji o przygotowanie Planów pracy i podał 

terminy : 

posiedzenie Komisji – 24 stycznia 2022 r. godz. 16:00, 

sesja –27 stycznia 2022 r. godz. 16:00. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

 

 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


